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1;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Διήμερη κινητοποίηση στη ΔΕΘ 8 και 9 Σεπτεμβρίου
Πηγή: ΧΑΝΙΩΤΙΚΑ ΝΕΑ Σελ.: 15 Ημερομηνία

έκδοσης:
01-09-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

141.75 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΑΠΟ ΤΗΝ ΠΟΕΔΗΝ

Διήμερη κινητοποίηση 
στη ΔΕΘ 8 και 9 Σεπτεμβρίου
Για άλλη μία χρονιά η ΠΟΕΔΗΝ διοργανώνει κινητοποίηση διήμερης διάρκειας στη ΔΕΘ. Την Παρα

σκευή 08/09/2023 καλεί σε «πορεία σωτηρίας του ΕΣΥ-ΕΚΑΒ-ΠΡΟΝΟΙΑΣ» και Πανελλαδική συγκέντρω
ση 8:30 π.μ. στο Ιπποκράτειο Νοσοκομείο Θεσσαλονίκης.
Παράλληλα αναφέρει ότι «θα γίνει στάση εργασίας για τα Σωματεία Μέλη της Κεντρικής Μακεδονίας 

ώρες 7:00 - λήξη ωραρίου και 24ωρη πανελλαδική διευκολυντική απεργία για τους συναδέλφους που 
θέλουν να συμμετάσχουν στη συγκέντρωση στη Θεσσαλονίκη.
Τα Σωματεία της Κεντρικής Μακεδονίας μπορούν να διαμορφώσουν τις ώρες της στάσης εργασίας 

προκειμένου να επιτύχουν τη μεγαλύτερη δυνατή συμμετοχή στη συγκέντρωση και πορεία».
Το Σάββατο 9/9/2023 η ΠΟΕΔΗΝ συμμετέχει στις 6:30 μ.μ. στο Άγαλμα Βενιζέλου στο συλλαλητήριο της 

ΑΔΕΔΥ - ΓΣΕΕ.



2;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Νοσοκομείο Ιεράπετρας: Ελάχιστοι οι γιατροί,
διπλάσιοι οι ασθενείς λόγω τουρισμού

Πηγή: ΠΑΤΡΙΣ ΤΗΣ ΚΡΗΤΗΣ Σελ.: 13 Ημερομηνία
έκδοσης:

01-09-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

261.41 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Νοσοκομείο Ιεράπετρας: Ελάχιστοι οι 
γιατροί, διπλάσιοι οι ασθενείς λόγω τουρισμού

“Καταρρέουμε” Λένε οι εργαζόμενοι

"Λευκός καπνός στη ΔΥΠΕ 
Κρήτης, μαύρος στο νοσοκο
μείο Ιεράπετρας" τονίζει ο 
Σύλλογος Εργαζομένων με 
αφορμή τη σύσκεψη που 
έγινε πριν λίγο καιρό στη 
ΔΥΠΕ και το δελτίο Τύπου, 
σύμφωνα με το οποίο έγινε 
σε καλό κλίμα συζήτηση και 
ουσιαστική ανταλλαγή από
ψεων, απουσία όμως των ερ
γαζομένων.

Ο Σύλλογος αναφέρει:
"Μετά και την τελευταία 

παραίτηση της γενικής Ια
τρού από το Κ.Υ. του ΓΝ Ιε
ράπετρας (να σημειώσουμε 
πως δύο είναι οι παραιτήσεις 
γενικών ιατρών το τελευταίο 
τρίμηνο), δυσκολεύει ακόμα 
περισσότερο την ήδη επιβα
ρυμένη λειτουργία του Κέν
τρου Υγείας, η οποία γίνεται 
πλέον έως και επικίνδυνη για 
εργαζόμενους και ασθενείς 
αφού έχουν απομείνει 4 ια
τροί για τις εφημερίες όλου 
του μήνα, καταβάλλοντας μά
λιστα υπεράνθρωπη προσπά
θεια. Η προσπάθεια γίνεται 
ακόμα μεγαλύτερη αφού βρι
σκόμαστε στην καρδιά του 
καλοκαιριού, με διπλάσια 
προσέλευση ασθενών όλο το 
24ωρο.

Διαβάζουμε δε πως έγινε

γόνιμη, ειλικρινής και ουσια
στική ανταλλαγή απόψεων 
μεταξύ 7ης ΥΠΕ - Διοικήσεων 
νοσοκομείων και Ιατρικών 
συλλόγων.

Σε όλο αυτό όμως οι Σύλλο
γοι Εργαζομένων, οι εργαζό
μενοι που σήκωσαν και συνε
χίζουν να σηκώνουν το 
βάρος όλης αυτής της κατά
στασης στην οποία έχουμε 
περιέλθει, έμειναν ΕΚΤΟΣ...!

Δεν προσκαλέστηκαν 
ΠΟΤΕ!».

Επειδή όμως νούμερα για 
το Νοσοκομείο Ιεράπετρας 
δεν είδαμε στο δελτίο Τύπου, 
οφείλουμε να σας ενημερώ
σουμε εμείς.

Στο Κέντρο Υγείας με λει
τουργία 24 ώρες - 365 μέρες 
το χρόνο υπηρετούν τέσσερις

γενικοί ιατροί.
Στην Καρδιολογική Κλινική 

υπηρετούν δύο ιατροί καρ
διολόγοι

Στην Παθολογική Κλινική 
υπηρετεί ένας ιατρός παθο
λόγος.

Στο Ακτινολογικό υπηρετεί 
ένας ακτινολόγος.

Στο Αναισθησιολογικό - 
χειρουργεία μία ιατρός αναι- 
σθησιολόγος.

Διαβάσαμε για τα μέτρα - 
κίνητρα, προτάσεις τα οποία 
αναφέρονται ώστε να καλυ
φθούν οι όποιες ελλείψεις 
υπάρχουν. Αυτά όχι απλώς 
δεν θα δώσουν λύσεις αλλά 
θα συνεχίσουν να επιβαρύ
νουν τους εργαζόμενους και 
θα συνεχίσουν οι αποχωρή
σεις».
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1  Κίνδυνος αναστολής λειτουργίας κλινικών
Πηγή: ΠΑΤΡΙΣ ΤΗΣ ΚΡΗΤΗΣ Σελ.: 1,13 Ημερομηνία

έκδοσης:
01-09-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

505.06 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΑ ΚΡΗΤΗΣ

Κίνδυνος αναστολής λειτουργίας κλινικών
Στον κίνδυνο να ανασταλεί η λειτουρ
γία βασικών τμημάτων και κλινικών 
στα νοσοκομεία της Κρήτης και να κα- 
ταρρεύσουν ολόκληρες μονάδες 
υγείας μετά το κύμα παραιτήσεων 
υγειονομικών αναφέρθηκαν σχεδόν 
στο σύνολό τους οι εκπρόσωποι συλ
λόγων και ενώσεων που συμμετείχαν 
στη χθεσινή ευρεία σύσκεψη για την 
υγεία. Ζήτησαν να ληφθούν μέτρα 
εδώ και τώρα και προανήγγειλαν δρά
σεις και κινητοποιήσεις. Σελίδα 13
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1  Κίνδυνος αναστολής λειτουργίας κλινικών
Πηγή: ΠΑΤΡΙΣ ΤΗΣ ΚΡΗΤΗΣ Σελ.: 1,13 Ημερομηνία

έκδοσης:
01-09-2023

Κλινικές νοσοκομείων: Ορατός ο κίνδυνος αναστολής της λειτουργίας τους

Εργαζόμενοι από όλη την Κρήτη μετέφεραν μια τραγική εικόνα ιιποβάθμισης 
σε όλες tis δημόσιες δομές υγείας του νησιού

Στα πρόθυρα αναστολής 
της λειτουργίας τους βρί
σκονται βασικά τμήματα και 
κλινικές στα νοσοκομεία της 
Κρήτης, μετά τις μαζικές πα
ραιτήσεις γιατρών και πολ
λών νοσηλευτών που συνεχί
ζονται όπως επισημάνθηκε 
σττην χθεσινή ευρεία σύ
σκεψη για την υγεία που 
έγινε στο ΠΑΓΝΗ.

Εκλεγμένοι εκπρόσωποι 
από τα ΔΣ των 
συλλόγων/ενώσεων μετέφε
ραν εικόνα από την τραγική 
υποβάθμιση των νοσοκο
μείων, των ΚΥ και του ΕΚΑΒ 
εξαιτίαςτης χρόνιας υποστε- 
λέχωσης. Όλοι σχεδόν επέ
στησαν την προσοχή στον 
κίνδυνο να αναστείλουν τη 
λειτουργία τους βασικά τμή
ματα και κλινικές και να κα- 
ταρρεύσουν ολόκληρες μο
νάδες υγείας μετά το κύμα 
παραιτήσεων υγειονομικών. 
Εκφράστηκε επίσης η αγα
νάκτηση για τις εξουθενωτι- 
κές συνθήκες δουλειάς, που 
οδηγούν στις παραιτήσεις, 
επιδεινώνοντας τα προβλή

ματα. Καταδικάστηκαν τα 
«μπαλώματα», που εφαρμό
ζουν υπουργείο και διοική
σεις ΥΠΕ και νοσοκομείων 
(και στηρίζουν οι πρόεδροι 
των Ιατρικών Συλλόγων Κρή
της), με τις μετακινήσεις, τις 
συμβάσεις ορισμένου χρό
νου, τα μπλοκάκια κ.ο.κ. 
Απορρίφθηκαν τα σχέδια 
της κυβέρνησης για το «νέο» 
ΕΣΥ, που περιλαμβάνουν 
αξιολόγηση μονάδων υγείας 
(από τον ΟΔΙΠΥ), συγχω

νεύσεις νοσοκομείων (π.χ. 
Λασιθίου), μετατροπή νοσο
κομείων σε ΝΠΙΔ, επανεί- 
σοδο εργολάβων σε καθα
ριότητα, σίτιση κ.ά.

Κοινό διεκδικητικό 
πλαίσιο_____________

Συμφωνήθηκε ένα κοινό 
διεκδικητικό πλαίσιο

• για αύξηση κρατικής 
χρηματοδότησης της υγείας,

• πλήρη στελέχωση όλων 
των δημόσιων δομών υγείας 
και του ΕΚΑΒ με το αναγκαίο

ΜΟΝΙΜΟ προσωπικό, μονι
μοποίηση όλων των συμβα- 
σιούχων,

• αυξήσεις μισθών, έν
ταξη στα ΒΑΕ.

• Τα σωματεία υγειονομι
κών εναντιωνόμαστε στα 
επερχόμενα νομοσχέδια για 
το νέο υγειονομικό χάρτη 
και την ιδιωτικοποίηση των 
νοσοκομείων

• καθώς και στο εργα
σιακό νομοσχέδιο, που νομι
μοποιεί τις 13 ώρες δουλειάς

ημερησίωςκαι επιφέρει πρό
σθετο χτύπημα στο απερ- 
γιακό δικαίωμα.

Στη σύσκεψη αποφασί- 
στηκαν άμεσες συνεδριάσεις 
των Δ.Σ. των σωματείων, συ
νελεύσεις και δράσεις-κινη- 
τοποιήσεις ανά νοσοκομείο 
(εντός του Σεπτέμβρη), πα
ράσταση διαμαρτυρίας υγει
ονομικών στην 7η ΥΠΕ και 
συνάντηση εκπροσώπων 
των ΔΣ με τη διοίκηση της 
7ης ΥΠΕ (μέχρι τα τέλη του 
επόμενου μήνα), συνάν- 
τηση-συζήτηση προβλημά
των με υποψήφιους περιφε
ρειάρχες, συσκέψεις
υγειονομικών σωματείων με 
φορείς και σωματεία εργα
ζομένων (δημόσιου και ιδιω
τικού τομέα) και συνταξιού
χων ανά νομό, και 
ενδεχομένως κάποια παγ
κράτια κινητοποίηση τον 
Οκτώβρη (ή Νοέμβρη) πι
θανόν στο πλαίσιο κάποιας 
πανελλαδικής απεργίας των 
ομοσπονδιών των υγειονομι
κών.
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1  ΣΤΟ ΑΧΕΠΑ Συνελήφθη ξανά η 40χρονη για κλοπές
από ασθενείς

Πηγή: KONTRANEWS Σελ.: 12 Ημερομηνία
έκδοσης:

01-09-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

74.53 cm² Κυκλοφορία: 1720

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΣΤΟ ΑΧΕΠΑ
Συνελήφθη ξανά η 40χρονη 
για xXones από ασθενείβ

ΕΠΑΓΓΕΛΜΑ φαίνεται πωε έκανε μία 40χρονη us κλο- 
nes από ασβενείβ σε νοσηλευτικά ίδρυμα xns θεσσαλονί- 
Kns. Λίγεε μέρεε αφότου συνελήφθη επειδή έκλεψε τέσ
σερα κινητά τηλέφωνα από io0pi6pous ασθενείε στο νοσο
κομείο ΑΧΕΠΑ, η ίδια «ξαναχτύπησε», κλέβονταε αυτή τη 
φορά, την τσάντα ασθενούβ, από το ίδιο νοσοκομείο.Onuis 
και την προηγούμενη φορά, όμω$, έγινε αντιληπτή από το 
νοσηλευτικό προσωπικό με αποτέλεσμα να ειδοποιηθεί η 
Άμεση Δράση xns ΕΛ.ΑΣ. και να συλληφθεί από αστυνομι- 
κούε που κλήθηκαν στο σημείο.

Σε όλεβ us περιπτώσειε η 40χρονη εκμεταλλευόταν την 
κατάκλιση των υποψήφιων θυμάτων ms. «τρυπώνονταε» 
στουε θαλάμουε νοσηλείαε xous.
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1  Υγεία υπό κατάρρευση
Πηγή: ΝΕΑ ΚΡΗΤΗ Σελ.: 3 Ημερομηνία

έκδοσης:
01-09-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

793.17 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Υγεία υπό κατάρρευση
■ Την ύστατη "μάχη" με στόχο να περισώσουν ό,τι έχει απομείνει από το 
δημόσιο Σύστημα Υγείας αποφάσισαν να δώσουν οι υγειονομικοίτης 
Κρήτης - Παγκρήτια σύσκεψη χθες στο ΠΑΓΝΗ

Στα πρόθυρα της κατάρρευσης βρί
σκεται η Δημόσια Υγεία σε όλη την 
Κρήτη. Οι εργαζόμενοι και οι δομές 
της Δημόσιας Υγείας στο νησί συνθλί- 
βονται υπό το καθεστώςτων δραμα
τικών ελλείψεων, αλλά και των περι
κοπών, οι οποίες απαξιώνουν σε βαθ
μό... κατάνπας το ΕΣΥ:

ς αποτέλεσμα, η λειτουργία κλινικών 
αλλά και ολόκληρων νοσοκομείων 
καθίσταται απόλυτα επισφαλής... 
Ενώ ο τομέας της Δημόσιας Υγείας 

βρίσκεται - εδώ και καιρό - στο σημείο "μη
δέν", οι υγειονομικοί της Κρήτης φέρονται 
πλέον αποφασισμένοι να δώσουν την ύστα
τη "μάχη", με στόχο να περισώσουν ό,τι έχει 
απομείνει από το Σύστημα Υγείας. Προς αυ
τήν την κατεύθυνση, έλαβε χώρα χθες Πέ
μπτη κοινή παγκρήτια σύσκεψη σωματείων, 
εργαζομένων δημόσιων νοσοκομείων. Στη 
σύσκεψη πήραν ακόμη μέρος σύλλογοι ερ
γαζομένων ΠΦΥ, Ενώσεις Γιατρών του ΕΣΥ, 
αλλά καιτου ΕΚΑΒ Κρήτης. Κοινή συνισταμέ- 
νη στις προθέσεις όλωντων παραπάνω να ε- 
π ιτευχθεί συντονισμός της αγωνιστικής δρά
σης όλωντων υγειονομικών της Κρήτης ενά
ντια στα οξυμένα προβλήματα που μαστί
ζουν τις δημόσιες δομές Υγείας του νησιού.
Το πιο σημαντικό που βγήκε από τη χθεσινή 

σύσκεψη είναι ότι συμφωνήθηκε ένα κοινό 
διεκδικητικό πλαίσιο αιτημάτων απ' όλους 
τουςσυμμετέχοντες.
Σε αυτό περιλαμ βάνονται τα εξής:
«■ Αύξηση κρατικής χρηματοδότησης της 

Υγείας,
■ Πλήρη στελέχωση όλων των δημόσιων 

Δομών Υγείας και του ΕΚΑΒ με το αναγκαίο 
ΜΟΝΙΜΟ προσωπικό, μονιμοποίηση όλων 
τωνσυμβασιούχων,
■ Αυξήσεις μισθών, ένταξη στα ΒΑΕ.
Τα σωματεία υγειονομικών εναντιωνόμα

στε στα επερχόμενα νομοσχέδια για τον νέ
ο υγειονομικό χάρτη και την ιδιωτικοποίηση 
των νοσοκομείων, καθώς και στο εργασια
κό νομοσχέδιο, που νομιμοποιεί τις 13 ώρες

δουλειάς ημερησίωςκαιεπιφέρει πρόσθετο 
χτύπημα στο απεργιακό δικαίωμα».

Η κοινή παγκρήτια σύσκεψη πραγματοποι
ήθηκε χθες στο Ηράκλειο με τη συμμετοχή 
εκπροσώπων του Σωματείου Εργαζομένων 
ΠΑΓΝΗ, του Συλλόγου Εργαζομένων του Βε- 
νιζέλειου Νοσοκομείου, του Συλλόγου Εργα- 
ζομένωντου Γενικού Νοσοκομείου Αγίου Νι
κολάου, του Συλλόγου Εργαζομένων Νοσο
κομείου Σητείας, του Συλλόγου Εργαζομέ
νων Νοσοκομείου Ιεράπετρας, του Συλλό
γου Εργαζομένων Νοσοκομείου Νεάπολης, 
του Συλλόγου Εργαζομένων Νοσοκομείου 
Χανίων, της Ένωσης Γιατρών ΕΣΥ νομού Η
ρακλείου, της Ένωσης Γιατρών ΕΣΥ Λασιθί- 
ου, του Συλλόγου Εργαζομένων Πρωτοβάθ
μιας Φροντίδας Υγείας Κρήτης, του Συλλό
γου Επιστημονικού Υγειονομικού Προσωπι
κού Δημόσιου Συστήματος Πρωτοβάθμιας 
Υγείας Κρήτης, του Συλλόγου Εργαζομένων 
του Κέντρου Υγείας Μοιρών, αλλά και του 
Σωματείου Εργαζομένων ΕΚΑΒ.

"Τσουνάμι" παραιτήσεων
Μιλώντας στη "Νέα Κρήτη”, οι εργαζόμενοι 

περιέγραψαντιςσυνθήκεςεργασίαςωςαπο- 
λύτως ζοφερές, καθώς κι ενδεικτικές των αι
τιών που γιατροί κι εξειδικευμένο προσωπι
κό εξωθούνται σε ένα "ντόμινο" παραιτήσε
ων.
Αξίζει να σημειωθεί ότι η παγκρήτια συνά

ντηση εκπροσώπων δημόσιας υγείας πραγ
ματοποιήθηκε υπό πρωτοφανείς συνθήκες: 
Ουσιαστικά οι συνδικαλιστές κηρύχθηκαν 
"ανεπιθύμητοι" από τη διοίκηση του ΠΑΓΝΗ. 
Σύμφωνα με τα όσα έγιναν γνωστά, η διοί
κηση καυτηρίασε το γεγονός ότι προγραμ
ματίστηκε η διεξαγωγή της παγκρήτιας συ
νάντησης στο αμφιθέατρο του ΠΑΓΝΗ. Οι ί
διες πληροφορίες αναφέρουν ότι η διοίκηση 
έκανε γνωστό ότι «κάτι τέτοιο δε θα επανα- 
ληφθεί», γεγονός ενδεικτικό της "κατάντιας" 
τηςΔημόσιαςΥγείας.
Πάντως, όπως όλα δείχνουν, πρώτα στο 

"στόχαστρο" του "νέου χάρτη" αναμένεται 
να τεθούν τα νοσοκομεία του νομού Λασιθί- 
ου. Εκεί η έλλειψη ιατρικού προσωπ ικού "κα
τεβάζει τα ρολά" σε καίρια τμήματα των νο

σοκομειακών δομών. Γιατροί και νοσηλευ
τές εμφανίζονται αγανακτισμένοι για τις εξο
ντωτικές συνθήκες κάτω από τις οποίες ερ
γάζονται.
«Καθημερινά γίνεται πόλεμος στα δημόσια 

νοσοκομεία... Χάνονται καθημερινά άνθρω
ποι περιμένοντας ένα ασθενοφόρο που δεν 
έρχεται ποτέ... περιμένοντας μια λίστα χει
ρουργείων που κρατάει χρόνια... Νοσηλευ
όμενος σε μια παθολογική κλινική χωρίς για
τρό», δήλωσε ο πρό
εδρος του Συλλό
γου Εργαζομένων 
Νοσοκομείου Ρεθύ- 
μνου Γιάννης Σαρι- 
δάκης.

«Το μέγα πρόβλη
μα του νοσοκομεί
ου είναι η έλλειψη 
νοσηλευτικού προ
σωπικού και βοηθη
τικού προσωπικού, 
που υστερεί δραμα
τικά», δήλωσε με τη 
σειράτουοαντιπρό- 
εδρος του Συλλό
γου Εργαζομένων 
Νοσοκομείου Χανί
ων Ευτύχης Νικολι- 
δάκης.
«Θεωρούμε ότι 

σκοπός των "μπα
λωμάτων" είναι να 
μεταβιβαστεί το κό
στος από το κράτος 
στους ίδιους τους α
σθενείς. Αυτόν τον 
σκοπό εξυπηρετούν 
και τα σχέδια για το 
νέο ΕΣΥ, που περι
λαμβάνουν συγχω
νεύσεις νοσοκομεί
ων και μετατροπής 
τουςσεΝΠΔΔ», ανέ
φερε η γραμματέας 
της'Ενωσης Γιατρών 
ΕΣΥ Ηρακλείου Ρά- 
νιαΜπέτση.

ΕΚΤΑΚΤΕΣ ΣΥΝΕΛΕΥΣΕΙΣ 
ΤΟΝ ΣΕΠΤΕΜΒΡΙΟ

Παράσταση 
διαμαρτυρίας 
τέλη του μήνα 
στην 7η Υ.ΠΕ.

Τι αποφασίστηκε, ωοιόοο. κατά τη χθεσινή σύσκεψη; Σύμφωνα 
με πληροφορίες, ελήφθη η απόφαση για τη διεξαγωγή άμεσων 
συνεδριάσεων των Δ.Σ. των σωματείων, συνελεύσεων, καθώς και 
δράσεων-κινητοποιήσεωνανά νοσοκομείο,μέσαστον Σεπτέμβριο. 
Επίσης, αποφασίστηκε η διοργάνωση παράστασης διαμαρτυρί
ας υγειονομικών στην 7η Υ.ΠΕ., καθώς και συνάντηση εκπροσώ
πων των Δ.Σ. με τη διοίκηση της 7ης Υ.ΠΕ. Η εν λόγω κινητοποί
ηση αναμένεται να πραγματοποιηθεί μέχρι τα τέλη Σεπτεμβρίου.

Αποφασίστηκε επιπρόσθετα να λάβει χώρα συνάντηση με τους 
υποψήφιους περιφερειάρχες για τα υφιστάμενα προβλήματα 
στη Δημόσια Υγεία.

Τέλος, αποφασίστηκε η διεξαγωγή συσκέψεων υγειονομικών 
σωματείων με φορείς και σωματεία εργαζομένων (δημόσιου 
και ιδιωτικού τομέα) και συνταξιούχων ανά νομό. Επίσης, ενδε
χομένως προγραμματιστεί κάποια παγκρήτια κινητοποίηση για 
τον Οκτώβρη (ή τον Νοέμβριο), πιθανότατα στα πλαίσια κάποιας 
πανελλαδικής απεργίας των ομοσπονδιών των υγειονομικών.
Σημειώνεται ότι, σύμφωνα με τον πρόεδρο εργαζομένων του 

ΠΑΓΝΗ Δημήτρη Βρύσαλη. «εκτός από τα "μπαλώματα" που 
εφαρμόζουν υπουργείο και διοικήσεις Υ.ΠΕ. και νοσοκομείων 
(και στηρίζουν οι πρόεδροι των Ιατρικών Συλλόγων Κρήτης), με 
τις μετακινήσεις τις συμβάσεις ορισμένου χρόνου, τα μπλοκά- 
κια κ.ο.κ.. οτη ούοκεψη απορρίφθηκαν τα οχέδια της κυβέρνη
σης για το “νέο" ΕΣΥ, που περιλαμβάνουν αξιολόγηση μονάδων 
υγείας (από τον ΟΔΙΠΥ). συγχωνεύσεις νοσοκομείων (π.χ. Λαοι- 
θίου). μετατροπή νοσοκομείων σε ΝΠΙΔ. επανείσοδο εργολάβων 
σε καθαριότητα, οίτιοη κ.ά.».

«Εκλεγμένοι εκπρόσωποι από τα Δ.Σ. των συλλόγων/ενώοεων 
μετέφεραν εικόνα από την τραγική υποβάθμιση των νοσοκομεί
ων. των Κ.Υ. και του ΕΚΑΒ εξαιτίας της χρόνιας υποστελέχωσης. 
Όλοι οχεδόν επέστησαν την προσοχή στον κίνδυνο να αναστεί- 
λουν τη λειτουργία τους βασικά τμήματα και κλινικές και να κα- 
ταρρεύσουν ολόκληρες μονάδες Υγείας μετά το κύμα παραιτή
σεων υγειονομικών. Εκφράστηκε, επίοης, η αγανάκτηση για τις 
εξουθενωτικές συνθήκες δουλειάς, που οδηγούν στις παραι
τήσεις, επιδεινώνοντας τα προβλήματα», ανέφερε επιπρόσθε
τα ο κ. Βρύοαλης.
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Μόνη λύση η κοινή δράση και ο αγώνας 
υπεράσπισης της Υγείας του λαού
Χιονοστιβάδα παραιτήσεων γιατρών στα νοσοκομεία, λειτουργία στο «κόκκινο» λόγω της υποστελέχωσης

Μ
ε μεγάλη συμμετοχή Υγειονομικών Σωματείων και 
Ιατρικών Ενώσεων πραγματοποιήθηκε χθες πα- 
γκρήτια σύσκεψη με θέμα την κοινή δράση όλων 
των υγειονομικών του νησιού για την υπεράσπιση 
της δημόσια Υγείας. Η σύσκεψη πραγματοποιήθηκε με
τά από κάλεσμα του Σωματείου Εργαζομένων ΠΑΓΝΗ.

Συγκεκριμένα, συμμετείχαν αντιπρόσωποι από το Σω
ματείο Εργαζομένων ΠΑΓΝΗ, τους Συλλόγους Εργαζο
μένων Βενιζέλειου, Γενικού Νοσοκομείου Αγίου Νικο
λάου, Νοσοκομείου Σητείας, Νοσοκομείου Ιεράπετρας, 
Νοσοκομείου Νεάπολης και Νοσοκομείου Χανιών, την 
Ενωση Γιατρών ΕΣΥ Ηρακλείου, τις Ενώσεις Γιατρών Ε
ΣΥ Λασιθίου και Ρεθύμνου, τον Σύλλογο Εργαζομένων 
Πρωτοβάθμιας Φροντίδας Υγείας Κρήτης, τον Σύλλο
γο Επιστημονικού Υγειονομικού Προσωπικού Δημόσι
ου Συστήματος ΠΦΥ Κρήτης, το Σωματείο ΕΚΑΒ και 
τον Σύλλογο Εργαζομένων Κέντρου Υγείας Μοιρών.

Η σύσκεψη πραγματοποιήθηκε στο φόντο της ορια
κής λειτουργίας των δημόσιων δομών Υγείας της Κρή
της, εξαιτίας της υποστελέχωσης και υποχρηματοδότησης της δη
μόσιας Υγείας του νησιού. Οι αντιπροσωπείες όλων των σωματεί
ων ανέδειξαν την τραγική κατάσταση της δημόσιας Υγείας σε ό
λους τους νομούς, με τα περισσότερα νοσοκομεία να μην μπορούν 
να καλύψουν το πρόγραμμα των εφημεριών, τις μετακινήσεις για
τρών από νομό σε νομό για να καλυφθούν οι βάρδιες να είναι πλέ
ον κανόνας, το υγειονομικό προσωπικό να βρίσκεται υπό κατάρ
ρευση λόγω της υπρεφημέρευσης και των εξαντλητικών ωραρίων, 
και τις παραιτήσεις γιατρών από νοσοκομεία και Κέντρα Υγείας να 
παίρνουν τη μορφή χιονοστιβάδας. Παράλληλα εκφράστηκε η α
ποφασιστικότητα για τη συνέχιση της κοινής δράσης και των με
γάλων κινητοποιήσεων που πραγματοποιήθηκαν μαζί με τον λαό 
της Κρήτης για την υπεράσπιση του δημόσιου αγαθού της Υγείας.

Με παρακαταθήκη τις μεγάλες 
κινητοποιήσεις δυναμώνει ο αγώνας

Στην κεντρική παρέμβαση ο Δημήτρης Βρύσαλης, πρόεδρος του 
Σωματείου Εργαζομένων ΠΑΓΝΗ, τόνισε μεταξύ άλλων: «Η σημερι
νή (σ.σ. χθεσινή) σύσκεψη είναι συνέχεια των μεγαλειωδών κινητο
ποιήσεων του λαού της Κρήτης, στις αρχές του έτους στο Ηράκλειο, 
στο Ρέθυμνο, στην Ιεράπετρα, στα Χανιά, αποτέλεσμα της αγανά
κτησης για την τραγική κατάσταση των δημόσιων δομών Υγείας της 
περιοχής μας. Οι κινητοποιήσεις κορυφώθηκαν με το παγκρήτιο συλ
λαλητήριο στις 22 Φλεβάρη στο Ηράκλειο, με το πλαίσιο αιτημάτων 
μας να αγκαλιάζεται από περισσότερα από 150 φορείς και σωματεία. 
Ολο αυτό το διάστημα δεν σταματήσαμε να πιέζουμε το υπουργείο 
και τις διοικήσεις της 7ης ΥΠΕ και των νοσοκομείων για ουσιαστικές 
λύσεις, αλλά οι διεκδικήσεις μας ήταν "φωνή βοώντος εν τη ερήμω".

Βιώνουμε τις συνέπειες της διαχρονικής κρατικής υποχρηματο
δότησης και εμπορευματοποίησης της Υγείας. Τα χρόνια προβλή
ματα των δημόσιων δομών Υγείας, εξαιτίας της υποστελέχωσης, 
έχουν οξυνθεί. Τμήματα και ολόκληρα νοσοκομεία κινδυνεύουν 
να καταρρεύσουν. Οι αναμονές στα τακτικά ιατρεία παραμένουν 
πολύμηνες, οι λίστες χειρουργείου περιλαμβάνουν χιλιάδες ασθε
νείς. Η ΠΦΥ μαστίζεται από χρόνιες ελλείψεις σε προσωπικό, υπο
δομές και εξοπλισμό, ενώ σοβαρές είναι και οι ελλείψεις σε πλή
ρωμα και οχήματα του ΕΚΑΒ, με αποτέλεσμα ασθενείς να πεθαί

νουν περιμένοντας για ώρες ένα ασθενοφόρο. Η πρόσβαση των 
ασθενών σε δωρεάν, σύγχρονες υπηρεσίες Υγείας συνεχώς περι
ορίζεται, με αποτέλεσμα να αναγκάζονται να πληρώνουν στον ιδι
ωτικό τομέα Υγείας ή στα απογευματινά ιατρεία των νοσοκομείων.

Τα προβλήματα ολοένα θα επιδεινώνονται με την υλοποίηση των 
κυβερνητικών σχεδίων για το "νέο ΕΣΥ", που αποσκοπούν στη διεύ
ρυνση της ιδιωτικοοικονομικής του λειτουργίας, με τη χρηματοδό
τησή του ολοένα λιγότερο από το κράτος και ολοένα περισσότερο 
από τους ίδιους τους ασθενείς, άμεσα ή έμμεσα (μέσω των ασφαλι
στικών ταμείων). Αυτόν τον σκοπό εξυπηρετούν και τα νομοσχέδια 
που έχουν εξαγγελθεί, τα οποία περιλαμβάνουν αξιολόγηση μονά
δων Υγείας (από τον ΟΔΙΠΥ), συγχωνεύσεις νοσοκομείων (π.χ. Λα
σιθίου) με κριτήρια την απόσταση, την πληρότητα, το κόστος κ.ο.κ. 
(στο πλαίσιο νέου χάρτη Υγείας), μετατροπή νοσοκομείων σε ΝΠΙΔ, 
εφαρμογή των απογευματινών χειρουργείων και μετατροπή της ΠΦΥ 
σε "κόφτη" προς τα νοσοκομεία. Η συνειδητή απαξίωση των τομέ
ων καθαριότητας, σίτισης, μεταφορέων και τεχνικής υπηρεσίας των 
νοσοκομείων οδηγεί με μαθηματική ακρίβεια σε παραχώρηση αυτών 

,των υπηρεσιών σε εργολάβους. Η εντατικοποίηση της δουλειάς και 
η "ευελιξία" θα αυξηθούν με το νέο εργασιακό νομοσχέδιο, που νο
μιμοποιεί τις 13 ώρες δουλειάς ημερησίως, ενώ κλιμακώνει την επί
θεση στο απεργιακό δικαίωμα, επιχειρώντας να καταστείλει τις αντι
δράσεις στην πολιτική των κυβερνήσεων. Η προσπάθεια των διοική
σεων (με τη συνδρομή των Ιατρικών Συλλόγων) να απομονώσουν και 
να τρομοκρατήσουν τους μαχόμενους υγειονομικούς και τα σωματεία 
μας, να συγκαλύψουν τα προβλήματα και να στοχοποιήσουν τους α
γώνες μας, δεν πέρασε. Οι εργαζόμενοι στις δημόσιες δομές Υγείας 
της Κρήτης αντιδρούμε στη διάλυση και την ιδιωτικοποίηση του δη
μόσιου συστήματος Υγείας. Καλούμε όλους τους εργαζόμενους δη
μόσιου και ιδιωτικού τομέα, ανέργους, συνταξιούχους, φοιτητές, να 
συμμετάσχουν μαζικά στον συλλογικό αγώνα για ένα αποκλειστικά 
δημόσιο - δωρεάν σύστημα Υγείας, που θα καλύπτει πλήρως τις α
νάγκες, αξιοποιώντας τις εξελίξεις της επιστήμης».

Πλούσιο πρόγραμμα δράσης
Στο τέλος της σύσκεψης αποφασίστηκε κοινό πρόγραμμα δρά

σεων και κινητοποιήσεων το επόμενο διάστημα, το οποίο περιλαμ
βάνει: Αμεσες συνεδριάσεις των ΔΣ των Σωματείων, συνελεύσεις

και δράσεις - κινητοποιήσεις ανά νοσοκομείο εντός του Σεπτέμβρη, 
παράσταση διαμαρτυρίας υγειονομικών στην 7η ΥΠΕ και συνάντη
ση εκπροσώπων των ΔΣ με τη διοίκηση της 7ης ΥΠΕ μέχρι τα τέλη 
του επόμενου μήνα, συνάντηση - συζήτηση προβλημάτων με υπο
ψήφιους περιφερειάρχες, συσκέψεις υγειονομικών σωματείων με 
φορείς και σωματεία εργαζομένων (δημόσιου και ιδιωτικού τομέα) 
και συνταξιούχων ανά νομό, και ενδεχομένως κάποια παγκρήτια κι
νητοποίηση τον Οκτώβρη ή τον Νοέμβρη, πιθανόν στο πλαίσιο κά
ποιας πανελλαδικής απεργίας των Ομοσπονδιών των υγειονομικών.

Δεν έχουν τέλος οι παραιτήσεις γιατρών
Στο μεταξύ, την ανάγκη να δυναμώσει αυτός ο αγώνας επιβεβαιώ

νει το μπαράζ των παραιτήσεων γιατρών που συνεχίζεται στα νοσο
κομεία της Κρήτης, εξαιτίας της υπερεφημέρευσης του προσωπικού 
των νοσοκομείων και των συνεχόμενων «εντέλλεσθε» για μετακινή
σεις γιατρών από το ένα νοσοκομείο στο άλλο. Η λειτουργία των δημό
σιων δομών Υγείας στην Κρήτη είναι πλέον οριακή, με την κατάσταση 
να χειροτερεύει καθημερινά με τις συνεχόμενες παραιτήσεις γιατρών.

Συγκεκριμένα, στο Βενιζέλειο Νοσοκομείο Ηρακλείου πριν λί
γες μέρες παραιτήθηκαν 4 ειδικευόμενοι γιατροί της Ορθοπεδι
κής κλινικής, αφού αποφάσισαν να συνεχίσουν την ειδικότητα σε 
νοσοκομεία της Ελβετίας, της Γερμανίας και της Αθήνας. Την ίδια 
ώρα, από σήμερα 1η Σεπτεμβρίου το Χειρουργικό Τμήμα του 
νοσοκομείου, που σε κανονικές συνθήκες έπρεπε να λειτουρ
γεί καθημερινά 8 χειρουργικά τραπέζια, μένει με μόλις 2, λόγω 
της παραίτησης ενός ακόμα αναισθησιολόγου!

Τελεσίγραφο στη διοίκηση της ΔΥΠΕ Κρήτης και του Βενιζέλει- 
ου στέλνει ο χειρουργικός τομέας του νοσοκομείου, που μετά από 
Γενική Συνέλευση αποφάσισε να σταματήσει τα προγραμματισμένα 
χειρουργεία, συμπεριλαμβανομένων και των επεμβάσεων που αφο
ρούν καρκίνους, αν μέχρι τις 4 Σεπτεμβρίου δεν βρεθούν 2 αναι- 
σθησιολόγοι για να καλύψουν επείγουσες ανάγκες του Τμήματος.

Την ίδια ώρα, τις τραγικές συνθήκες που επικρατούν στο Νο
σοκομείο Σητείας καταγγέλλει σε ανακοίνωσή του ο Σύλλογος 
Εργαζομένων που σημειώνει μεταξύ άλλων: «Η Παθολογική κλι
νική από τον Σεπτέμβριο θα παραμείνει ουσιαστικά με 1 παθολό
γο, μετά την παραίτηση που υπέβαλε τις προηγούμενες μέρες ο 
ένας εκ των 2 εναπομεινάντων γιατρών της κλινικής, και η λύση 
που δόθηκε, δυστυχώς, είναι να κρατηθεί ξανά σε καθεστώς ομη- 
ρίας, με ένα ακόμα "εντέλλεσθε", η γιατρός που από τον Αύγου
στο η οργανική της θέση ανήκει στο Βενιζέλειο, ξεπληρώνοντάς 
την μ’ αυτόν τον τρόπο για τη μακροχρόνια προσφορά της», τονί
ζοντας πως οι εφημερίες του μήνα είναι αδύνατον να καλυφθούν.
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1  Γιατροί Θεσσαλονίκης: Άμεση αύξηση κλινών ΜΕΘ
Παίδων και Εγκαυματιών

Πηγή: ΤΥΠΟΣ ΤΗΣ
ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ

Σελ.: 1,6 Ημερομηνία
έκδοσης:

01-09-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

268.26 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΓΙΑΤΡΟΙ ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ: ΑΜΕΣΗ ΑΥΞΗΣΗ ΚΑΙΝΟΝ ΜΕΘ ΠΑΙΔΩΝ ΚΑΙ ΕΓΚΑΥΜΑΤΙΩΝ
_____________________________________________________________________________________________________________________________________ ΣΕΛ 6
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1  Γιατροί Θεσσαλονίκης: Άμεση αύξηση κλινών ΜΕΘ Παίδων και
Εγκαυματιών

Πηγή: ΤΥΠΟΣ ΤΗΣ
ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ

Σελ.: 1,6 Ημερομηνία
έκδοσης:

01-09-2023

Γιατροί Θεσσαλονίκης: Άμεση αύξηση κλινών ΜΕΘ Παίδων και Εγκαυματιών
Την αναγκαιότητα της αύξησης του 

αριθμού κλινών ΜΕΘ Παίδων αλλά και 
των κλινών ΜΕΘ Εγκαυματιών στη 
Θεσσαλονίκη επισήμανε στον πρωθυ
πουργό Κυριάκο Μητσοτάκη ο πρό
εδρος του Ιατρικού Συλλόγου Θεσσαλο
νίκης Νίκος Νίτσας κατά τη διάρκεια 
της σύσκεψης με τους εκπροσώπους 
των επιστημονικών φορέων ενόψει των 
εγκαινίων της ΔΕΘ.

Θέτοντας αυτό το ζήτημα, ο κ. Νίτσας 
σημείωσε ότι στη Θεσσαλονίκη οι κλί
νες ΜΕΘ Παίδων δεν ξεπερνούν τις 8 
και πρότεινε, μέχρι την ολοκλήρωση του 
Παιδιατρικού Νοσοκομείου Θεσσαλονί
κης στο Φίλυρο, να αυξηθούν άμεσα 
διότι, όπως είπε, οι ανάγκες πολλές φο
ρές αποδεικνύονται μεγαλύτερες. «Το 
ίδιο θα πρέπει να γίνει και στην αντιμε
τώπιση των εγκαυματιών, όπου η Θεσ

σαλονίκη διαθέτει μόνο μία μονάδα εγ
καυμάτων με τέσσερις κλίνες εντατικής 
θεραπείας -για τέτοιου είδους περιστατι
κά- στο νοσοκομείο Γ. Παπανικολάου» 
πρόσθεσε ο κ. Νίτσας.

Όσον αφορά την Πρωτοβάθμια 
Φροντίδα Υγείας και τον Οικογενειακό 
Γιατρό, ο κ. Νίτσας επεσήμανε ότι πρέ
πει να εφαρμοστεί το νομοσχέδιο που 
ψηφίστηκε πρόσφατα και προβλέπει έν
ταξη όλων των γιατρών που το επιθυ
μούν στο σύστημα, καθώς αυτό μέχρι 
στιγμής δεν ισχύει. «Για τη συλλογική 
σύμβαση, ένα άλλο ψηφισμένο μέτρο, 
των συμβεβλημένων γιατρών με τον 
ΕΟΠΥΥ και τον Πανελλήνιο Ιατρικό 
Σύλλογο (ΠΙΣ) πρέπει να προχωρήσει 
άμεσα διότι κι εδώ μέχρι στιγμής, με ευ
θύνη της διοίκησης του ΕΟΠΥΥ, «λι
μνάζει». Ακόμη ένα σημαντικό πρόβλη

μα που απασχολεί ιδιαίτερα τους εργα
στηριακούς και κλινοεργαστηριακούς 
συναδέλφους είναι ότι το clawback, το 
οποίο πρέπει να καταργηθεί άμεσα. Τον 
τελευταίο μήνα φτάσαμε στο 45%, πρέ
πει άμεσα να βρεθεί τρόπος να ενισχυθεί 
ο προϋπολογισμός του ΕΟΠΠΥ Για τον 
λόγο αυτό είμαστε υπέρ της πρότασης 
που κατέθεσε ο ΠΙΣ για επιβολή φόρου 
στα καπνικά προϊόντα» πρόσθεσε ο πρό
εδρος του ΙΣΘ.

Ο κ. Νίτσας τόνισε ακόμη ότι «ο ια
τρικός κόσμος της Θεσσαλονίκης εκ
φράζει την ικανοποίησή του για την 
πρόθεση της κυβέρνησης να αναδιαρ- 
θρώσει το Εθνικό Σύστημα Υγείας και 
ταυτόχρονα καταθέτει και τις δικές του 
προτάσεις προς αυτή την κατεύθυνση».

«Η αναδιάρθρωση του ΕΣΥ πρέπει να 
συνοδεύεται οπωσδήποτε με μισθολογι-

κή αναβάθμιση των γιατρών, η οποία να 
συνδυασθεί με αυτοτελή φορολόγηση 
των εφημεριών. Πρέπει να θεσπιστούν 
κίνητρα για τους νέους γιατρούς ώστε 
να στελεχώσουν το «γερασμένο» σύστη
μα, όπως επίσης να δοθούν κίνητρα για 
στελέχωση ειδικοτήτων, όπως η αναι- 
σθησιολογία και για τη στελέχωση περι
φερειακών νοσοκομείων, στα οποία οι 
διαγωνισμοί για προσλήψεις κατά 40 με 
50% καθίστανται άγονες, με αποτέλε
σμα να κινδυνεύει η βιωσιμότητά τους. 
Οι δε προσλήψεις μόνιμου ιατρικού 
προσωπικού πρέπει να ολοκληρώνονται 
άμεσα ώστε να καλύπτονται τα κενά 
που υπάρχουν, τα οποία θα γίνουν ακό
μη μεγαλύτερα μετά τις συνταξιοδοτή
σεις στο ΕΣΥ μέσα στο 2023» σημείωσε 
ο πρόεδρος του ΙΣΘ.

Ο κ. Νίτσας ανέφερε ακόμη ότι η

συμβολή του ιδιωτικού τομέα προς το 
δημόσιο και το ΕΣΥ ήταν και είναι ση
μαντική και πρόσθεσε: «Όλοι γνωρίζουν 
ότι υπήρξε καθοριστική στην περίοδο 
της πανδημίας ενώ σήμερα θα πρέπει να 
γίνει ακόμη πιο ενεργή. Απαραίτητη 
προϋπόθεση όμως είναι η άρση γραφει
οκρατικών προσκομμάτων εξαιτίας των 
οποίων, για να ολοκληρωθούν προσλή
ψεις συναδέλφων «με μπλοκάκι» ή επι
κουρικών, χρειάζονται τρεις μήνες. Οι 
προσλήψεις προτείνουμε να γίνονται 
άμεσα από τα νοσοκομεία χωρίς τη χρο- 
νοβόρα γραφειοκρατική παρεμβολή των 
υγειονομικών υπηρεσιών και του υπουρ
γείου. Επίσης να προχωρήσει η θέσπιση 
της άμεσης βραχυχρόνιας αναπλήρωσης 
(LOCUM) γιατρών του ΕΣΥ που θα 
βοηθήσει στην εύρυθμη λειτουργία 
όλων των δομών του».
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1  «Οι υγειονομικοί εγκαταλείπουν το ΕΣΥ και τα
Νοσοκομεία μαραζώνουν»

Πηγή: ΠΡΩΪΝΗ ΤΗΣ ΗΛΙΕΙΑΣ Σελ.: 6 Ημερομηνία
έκδοσης:

31-08-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

746.95 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Ο πρόεδρος της ΠΟΕΔΗΝ Μιχάλης Γιαννάκος χθες στη Νοσηλευτική Μονάδα Πύργου

«Οι υγειονομικοί εγκαταλείπουν το 
ΕΣΥ και τα Νοσοκομεία μαραζώνουν»

- Επι τάπητος οι σοβαρές ελλείψεις προσωπικού στην συνέλευση του Συλλόγου
Εργαζομένων όπου συζητήθηκε το μέλλον του ΕΣΥ

I | |θ εθνικό σύστημα υγείας βρίσκεται σε λειτουργικό 
£1 I αδιέξοδο λόγω των μαζικών αποχωρήσεων, το κύμα 
W X φυγής υγειονομικών» δήλωσε χθες από τον Πύργο στη 
συνέλευση των εργαζομένων του Νοσοκομείου, ο πρόεδρος της 
ΠΟΕΔΗΝ Μιχάλης Γιαννάκος επισημαίνοντας πως τα τελευταία 
2,5 χρόνια έχουν φύγει 10.000 υγειονομικοί από το ΕΣΥ!

Γράφει η Κική Κολοβέρου- kkoloverou@yahoo.gr

Ένα αρνητικό ρεκόρ αποχωρή
σεων που δείχνει πια, όπως 
είπε, ότι το Εθνικό Σύστημα 
Υγείας δεν είναι ελκυστικό για το 
υγειονομικό προσωπικό. «Προ
τιμούν να πάνε να δουλέψουν 
στον ιδιωτικό τομέα ή το εξωτε
ρικό όπου εκεί οι συνθήκες είναι 
πολύ καλύτερες και οι μισθοί 
πολλαπλάσιοι απ’ ότι στην χώρα 
μας. Οι περιφερειακές ανισότη
τες στο ΕΣΥ στην παροχή υπηρε
σιών μέρα με την ημέρα 
αυξάνονται όλο και πιο πολύ κα
θότι στα περιφερειακά νοσοκο
μεία αρνούνται να πάνε γιατροί 
και νοσηλευτικό προσωπικό 
καθώς οι μισθοί δεν μπορούν να 
καλύψουν το κόστος διαβίωσης. 
Εδώ στον Πύργο υπάρχει σο
βαρό πρόβλημα με την Παθολο
γική. Προκηρύξεις γίνονται αλλά 
βγαίνουν άγονες. Ταυτόχρονα 
δεν μπορεί όταν νοσηλεύεις 60 
ασθενείς να καλύπτεσαι μόνο με 
δυο γιατρούς με μετακίνηση, να 
μην δουλεύουν τα τακτικά εξωτε
ρικά ιατρεία και να έρχεται ο χει

μώνας που ξέρουμε ότι οι ιώσεις 
και οι λοιμώξεις είναι σε έξαρση 
και τα παθολογικά και πνευμο- 
νολογικά διπλασιάζονται και 
υπέρ πολλαπλασιάζονται».
Και πρόσθεσε πως «θα πρέπει η 
κυβέρνηση να αυξήσει τους μι
σθούς, να είναι ειλικρινής με 
τους δημόσιους υπαλλήλους, 
τους υγειονομικούς, να μας εντά
ξει στα ΒΑΕ, να μονιμοποιήσει 
τους συμβασιούχους γιατί τώρα 
και προκήρυξη να γίνει, το επι
κουρικό προσωπικό των συμβα- 
σιούχων θα καταλάβει θέσεις 
μόνιμου. Δηλαδή θα έχουμε 
ανακύκλωση του ίδιου προσω
πικού. Να αυξήσει τους μισθούς 
γιατί δεν πρόκειται ο υγειονομι
κός πια να έρθει στο ΕΣΥ. Τώρα 
ακολουθεί την αντίστροφη πο
ρεία. Έως τα μνημόνια ερχόταν 
στο ΕΣΥ. Τώρα σταδιακά όλοι 
φεύγουν και αν πάμε με αυτό το 
ρυθμό ο τελευταίος θα κλείσει 
την πόρτα. Και όταν αφήνει 
χώρο το δημόσιο σύστημα 
υγείας τον καλύπτει ο ιδιωτικός

τομέας. Έρχεται λοιπόν ο ιδιωτι
κός να καλύψει τα κενά και ο πο
λίτης βάζει όλο και πιο βαθιά το 
χέρι στην τσέπη. Οι ιδιωτικές 
δαπάνες στη χώρα μας είναι 
40% είμαστε πρωταθλητές στην 
Ευρώπη και όπως πάμε στα
διακά θα είναι πολύ περισσότε
ρες απ’ ότι οι δημόσιες δαπάνες. 
Με 5% δημόσιες δαπάνες υγείας 
δε φτιάχνει το σύστημα, συνε
χώς θα υποβαθμίζεται η ποι
ότητα των παρεχόμενων 
υπηρεσιών και ο πολίτης θα 
βάζει το χέρι στην τσέπη. Τα πε
ριφερειακά νοσοκομεία όπως 
και του Πύργου έχουν καταντή
σει κέντρα διακομιδών», 
«θέσαμε στην Πανελλήνια Ομο
σπονδία (ΠΟΕΔΗΝ) τα πολλά 
και σοβαρά προβλήματα που αν

τιμετωπίζει το Νοσοκομείο Πύρ
γου και τα οποία εδώ και τρία 
χρόνια παραμένουν άλυτα» επι- 
σήμανε ο πρόεδρος του Συλλό
γου Εργαζομένων της ΝΜ 
Πύργου και πρόσθσε: «Η Παθο
λογική κλινική εξακολουθεί να 
λειτουργεί με σοβαρότατες ελλεί
ψεις ενώ και ο Στρατιωτικός για
τρός που είχε έρθει, μοιάζει 
πλέον με προεκλογικό τέχνασμα 
καθώς μετά τις εκλογές έχει 
πάψει και αυτός. Οι ελλείψεις 
είναι πολλές και σε όλα τα τμή
ματα. Στην Ουρολογική δυο 
μόνο γιατροί προσπαθούν να κα
λύψουν τους πολίτες ενώ εκτός 
από τα προβλήματα των κλινι
κών, σοβαρό είναι και το ζήτημα 
της μη λειτουργίας βασικών τα
κτικών εξωτερικών ιατρείων με

κυριότερο το Παθολογικό αλλά 
και Πνευμονολογικό και Διαβη- 
τολογικό. Ζητήματα που θα πρέ
πει να απασχολήσουν την 
Διοίκηση του ΓΝ Ηλείας και το 
Υπουργείο Υγείας. Αποτέλεσμα 
είναι οι Ηλείοι ασθενείς να προ
σφεύγουν σε ιδιώτες και να βά
ζουν βαθιά το χέρι στην τσέπη». 
Την ίδια στιγμή, όπως χαρακτη
ριστικά ανέφερε ο κ. Γεωργίου, 
«το Νοσοκομείο Πύργου έχει 
αποτελέσει τη «μαύρη τρύπα» για 
τις Νοσηλευτικές Μονάδες της 
Αχάϊας καθώς όπως λένε οι πλη
ροφορίες μας, πλέον δεν δηλώ
νουν γιατροί για τα Νοσοκομεία 
της Πάτρας, κυρίως Παθολόγοι, 
διότι γνωρίζουν ότι θα τους δώ
σουν εντέλλεσθε για τον 
Πύργο...».
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